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Lublin, 27 września 2022 r. 

Pan Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja radnego 

w sprawie konieczności likwidacji zagrożenia powodowanego przez stado dzików 

w rejonie ul. Romera. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

na ścieżce rowerowej wzdłuż Bystrzycy, na odcinku od wiaduktu kolejowego nad ul. Janowską 

do ul. Rąblowskiej dziki są co noc. Można to stwierdzić po kolejnych zrytych obszarach. Część 

zrytej trawy dziki wyrzucają na kostkę, po której poruszają się rowerzyści i piesi.  

Kładkami od strony ul. Romera do swoich domów codziennie przechodzą mieszkańcy ulic: 

Parczewskiej, Rąblowskiej, Janowskiej, Stary Gaj, Koło. Jest to bardzo niebezpieczne i należy 

niezwłocznie podjąć skuteczne działania zaradcze.  

Dziki można wyłapać. Wystarczy zasadzić się na nie w jedną dowolną noc i wyłapać albo uśpić 

i wywieźć.  

Bazując jednak na doświadczeniu lat ubiegłych (interpelację w podobnej sprawie składałem w 2020 

roku) przypuszczam, że właściwe służby mogą niestety nie poradzić sobie z tym problemem  

Dlatego proponuję do wyboru kilka rozwiązań zastępczych, w kolejności narastającej: 

1. Ustawić znaki „Uwaga dziki”, dla tych, którzy nie są stałymi użytkownikami ścieżki

rowerowej i nie wiedzą o zagrożeniu,

2. Ustawić znaki „Zakaz przejścia i przejazdu od zmierzchu do świtu- dziki” a mieszkańców

skierować naokoło, przez ul. Janowską albo Bryńskiego (kilka kilometrów),

3. Ustawić dla dzików znaki „Uwaga! Ludzie” 

Można też oczywiście problem rozwiązać z korzyścią dla mieszkańców, do czego zachęcam. 

Z wyrazami szacunku

/-/ Tomasz Pitucha 


